
Protokół Nr XX / 08 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 28 marca 2008r. 
 

XX Sesja Rady Powiatu odbyła się 28 marca 2008r. w sali konferencyjnej Urzędu 

Miasta w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek 1 (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu). 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1100, a zakończyły ok. godz. 1330. Obrady otworzył i 

prowadził Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński.  

Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Starostę Nowomiejskiego p. Stanisława Czajkę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu p. Romana Sosnowskiego, radcę 

prawnego p. Izabelę Jacyno, przedstawicieli PCK, Ochotniczych Straży Pożarnych, 

kierowników jednostek powiatowych, naczelników wydziałów starostwa powiatowego oraz 

wszystkich przybyłych na sesję (lista obecności gości stanowi załącznik nr 2). 

Ad. 2 

 Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3). W sesji nie 

uczestniczyli radni: Zbigniew Buzanowski i Zbigniew Ziejewski. W trakcie trwania sesji 

przybyli: Wicestarosta Jan Rochewicz, radni: Danuta Mazurkiewicz oraz Tomasz Szczepański. 

Ad. 3    

Powołanie sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę radnego Wacława Jabłońskiego. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za jej przyjęciem. W głosowaniu wzięło udział 

12 radnych. Za głosowało 11 radnych. Kandydat wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad (załącznik nr 4). 

Na salę obrad wszedł Wicestarosta. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący odczytał wniosek (załącznik nr 5). 
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Starosta wyjaśnił, że w poniedziałek ma spotkać się z Wójtem Gminy Biskupiec i rozmawiać 

na temat ewentualnego maksymalnego wykorzystania środków unijnych, jakie powiat 

nowomiejski ma otrzymać na inwestycje drogowe – ponad 220 tys. Euro jest jeszcze do 

zagospodarowania. Uchwały dotyczące aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego oraz 

zmiany Programu Rozwoju Lokalnego będą podjęte na sesji w dniu 22.04. Wnioski do RPO 

planuje się złożyć wnioski do końca kwietnia, natomiast ostateczny termin przypada 7 maja.  

Następnie zapytał czy radni mają pytania. Pytań nie było. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za rozszerzeniem porządku obrad.   

Głosowało 13 radnych. Wszyscy głosowali za rozszerzeniem porządku obrad.   

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za zdjęciem z porządku obrad uchwał w 

sprawie aktualizacji „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2007-2013” oraz zmiany Programu Rozwoju Lokalnego Powiatu Nowomiejskiego. 

Głosowało 13 radnych. Wszyscy głosowali za zdjęciem uchwał z porządku obrad. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem zmienionego porządku obrad 

Głosowało 13 radnych. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  

Przewodniczący zaproponował, aby dodatkową uchwałę rozpatrzyć w pkt. 10, w miejsce 

zdjętej uchwały dot. aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący poinformował, że Sekretarzem obrad poprzedniej sesji był radny Damian 

Godziński. Poprosił radnego o zabranie głosu. 

Radny Godziński poinformował, że zapoznał się z protokołem; jego treść jest zgodna z 

przebiegiem obrad. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu. W głosowaniu wzięło 

udział 13 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że przed przystąpieniem do dalszej realizacji porządku obrad, 

nastąpi wręczenie dyplomów i pucharów dla strażaków biorących udział w programie „Ognisty 

ratownik – gorąca krew”.  

Poprosił o zabranie głosu p. Halinę Kleinowską z Zarządu Rejonowego PCK. 

P. Kleinowska poinformowała, że II edycja ogólnopolskiego programu „Strażacy w 

honorowym krwiodawstwie” pod hasłem „Ognisty Ratownik - Gorąca Krew” trwała od 15 

marca do 30 listopada 2007r. Koordynatorem programu był pan Tadeusz Ruczyński – Prezes 

Klubu Honorowego Dawcy Krwi przy Komendzie Powiatowej PSP. W pięciu otwartych 

akcjach poboru krwi wzięło udział łącznie 53 strażaków, którzy łącznie oddali 39.370 ml. krwi. 
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Oprócz Komendy Powiatowej PSP do akcji przystąpili strażacy z Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Marzęcicach, Krzemieniewie, Mrocznie, Bratanie, Biskupcu, Skarlinie, Łąkorzu 

oraz Krotoszynach. KP PSP zajęła III miejsce w województwie warmińsko – mazurskim, OSP 

Bratian - VIII miejsce, natomiast pan Tadeusz Ruczyński indywidualnie zajął I miejsce w 

województwie i III miejsce w podsumowaniu krajowym. Wystąpienie p. Kleinowskiej stanowi 

załącznik nr 6. 

Przedstawiciele jednostek odebrali puchary oraz pamiątkowe dyplomy.  

Komendant Powiatowy PSP p. Marek Szczech podziękował w imieniu wyróżnionych 

strażaków Zarządowi Rejonowemu PCK w Olsztynie i Nowym Mieście Lub. Powiedział m.in. 

że strażacy traktują honorowe krwiodawstwo jako przedłużenie swojej działalności 

ratowniczej.   

Starosta Nowomiejski pan Stanisław Czajka podziękował przedstawicielom PCK na czele z 

panią Prezes Ewą Pielak za zaangażowanie w realizację projektu oraz wszelkie działania na 

rzecz popularyzacji honorowego krwiodawstwa. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu za okres od 19 lutego 2008r. do 17 marca 2008r. (załącznik nr 7) 

oraz jego uzupełnienie za okres od 18 do 27 marca 2008r. (załącznik nr 8) odczytała p. Ewelina 

Kwaśniewska. 

W trakcie odczytywania sprawozdania na salę obrad weszli radni: Danuta Mazurkiewicz i 

Tomasz Szczepański. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania.  

Radny Marek Ząbkiewicz zadał pytanie do pkt. II.3 z posiedzenia Zarządu w dniu 19 lutego br. 

dotyczącego wygaśnięcia mandatu radnego Zbigniewa Ziejewskiego. Rada podjęła uchwałę 

stwierdzającą wygaśnięcie mandatu radnego. Radny zapytał czy było to nieskuteczne, czy 

uchwała została podjęta niezgodnie z prawem. P. Ziejewski figuruje na dzisiejszej liście 

obecności. Radny zapytał czy p. Ziejewski jest radnym czy nie. 

Sekretarz Powiatu p. Roman Sosnowski poinformował, że p. Ziejewski nie odebrał uchwały w 

sprawie wygaśnięcia jego mandatu. Pismo było awizowane, to przedłużyło termin o dwa 

tygodnie. Po upływie 2 tygodni, p. Ziejewski miał 7 dni na odwołanie się do sądu. Na początku 

tygodnia pracownik starostwa skontaktuje się z sądem i uzyska informację czy wpłynęło 

odwołanie czy nie. Jeżeli nie, podjęta zostanie uchwała o wstąpieniu w mandat kolejnej osoby. 

Radny Ryszard Figurski zadał pytanie do pkt. III.4 posiedzenia Zarządu w dniu 18 marca 

dotyczącego roszczeń o wzrost wynagrodzeń Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych 

 



 4 

Szpitala Powiatowego. Z informacji w sprawozdaniu wynika, że stronie związkowej 

przedstawiono propozycję wypłaty jednorazowego dodatku do wynagrodzenia w kwocie 800 

zł. Radny poprosił o więcej szczegółów na ten temat m.in. jakie dokładnie były roszczenia 

związku. Radny powiedział, że w całym kraju lekarze i pielęgniarki nawet odchodzą od łóżek 

pacjentów. Zapytał jak to wygląda w nowomiejskim szpitalu. 

Dyrektor Szpitala Powiatowego p. Jan Karwowski poinformował, że istotnie sytuacja w 

służbie zdrowia jest bardzo trudna. Praktycznie nie ma dnia, żeby nie pojawiało się nowe 

ognisko strajkowe. Roszczenia pracowników wynikają głównie z tego, że poziom ich 

wynagrodzeń odbiega od poziomu wynagrodzeń w innych krajach. Praca w służbie zdrowia 

jest bardzo odpowiedzialna, oczekiwania pacjentów odnośnie poziomu obsługi są bardzo 

wysokie. W szpitalu nowomiejskim nie było wcześniej roszczeń finansowych ze strony załogi. 

Od 1 stycznia 2008r. realizowane były podwyżki, po których średnie wynagrodzenie 

pielęgniarek wynosi 2.025 zł. Związek Zawodowy Pielęgniarek i Położnych żądał wzrostu 

wynagrodzeń do poziomu średniej krajowej czyli obecnie ok. 3.000 zł. Takie roszczenia wobec 

możliwości finansowych szpitala są niewykonalne. Środki, które spływają z NFZ pozwalają na 

zaspokojenie potrzeb związanych z funkcjonowaniem szpitala. W toku rozmów ze związkiem 

ustalono, że w miarę możliwości proces wzrostu wynagrodzeń będzie realizowany. Proces ten 

się rozpoczął, ale jego realizacja zależeć będzie od rozwiązań systemowych w służbie zdrowia. 

Obecnie w Sejmie trwają prace nad pakietem ustaw, które mają reformować system ochrony 

zdrowia w Polsce. Ze strony dyrektora padła prośba do związków zawodowych, aby proces 

związany z roszczeniami oraz wzrostem poziomu finansowania, nie spowodował zakłóceń w 

funkcjonowaniu szpitala, którego najwyższym celem jest pomoc pacjentom. Dyrektor uzyskał 

zapewnienie, że działania związku nie mają na celu doprowadzenie do strajku. Szpital uzyskał 

w I kwartale br. wzrost poziomu finansowania o kwotę ok. 358 tys. zł. z tego ok. 150 tys. zł. 

przeznaczono dla pracowników. Dyrektor wyraził nadzieję, że w pewnym stopniu poprawi to 

ich sytuację materialną. W przyszłym tygodniu odbędą się rozmowy z NFZ odnośnie 

finansowania w okresie od maja do końca roku (kontrakt był zawarty na 4 miesiące br.) Jaki 

uda się uzyskać kontrakt? – trudno powiedzieć. Dyrektor wyraził nadzieję, że uda się uzyskać 

wzrost poziomu wynagrodzeń i dzięki temu przynamniej częściowo roszczenia załogi będą 

zrealizowane.  

Radny Figurski zapytał ilu jest pracowników w szpitalu. 

P. Dyrektor odpowiedział, że 96 osób jest zatrudnionych na umowę o pracę. Część 

pracowników zatrudnionych jest na umowach kontraktowych, ale wśród nich są osoby które są 

zatrudniane tylko na dyżury. 800 zł. wypłacone pracownikom dało łącznie kwotę 151 tys. zł. 
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Radny stwierdził również, że p. Dyrektor powiedział, że wynagrodzenie pracowników służby 

zdrowia odbiega od poziomu wynagrodzeń w innych krajach. Radny zwrócił uwagę, że 

sytuacja ta dotyczy również innych grup zawodowych. Niektóre z nich nie roszczą pretensji o 

wzrost wynagrodzeń. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania do sprawozdania. 

Pytań nie było. 

Ad. 8 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radna Katarzyna Trzaskalska zapytała, jakie działania zamierzają podjąć dyrektorzy szkół w 

celu pozyskania jak największej liczby uczniów na rok szkolny 2008/09. Wiadomo, że za 

uczniem idzie subwencja, zatem wskazane byłoby, aby uczniów było jak najwięcej, w tym z 

ościennych gmin. 

Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Nowym Mieście Lubawskim p. Katarzyna Idźkowska 

poinformowała, że jak co roku szkoła organizuje akcję promocyjną w gimnazjach. W 

nowomiejskim gimnazjum taka akcja już się odbyła. Zorganizowano spotkania dla uczniów 

oraz ich rodziców. Wspólnie ze szkołą rolniczą promował się również nowomiejski Zespół 

Szkół. Nauczyciele odwiedzają gimnazja z terenu powiatu prezentując ofertę edukacyjną, wraz 

z terminarzem rekrutacji. 

Dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim p. Barbara 

Przeradzka – Martko poinformowała, że szkoła jak co roku prowadzi szeroko zakrojoną 

promocję szkoły. Przygotowano prezentację multimedialną, która jest wykorzystywana 

podczas odwiedzin uczniów z gimnazjów w szkole w ramach dni otwartych, jak i na 

spotkaniach w okolicznych gimnazjach m.in. Lubawie. Przygotowano także ulotki promujące 

szkołę, pakiet dokumentów do wglądu każdego wychowawcy. Na stronie internetowej szkoły 

jest zamieszczona oferta edukacyjna łącznie z dokumentami do pobrania. 

Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach p. Piotr Saremba poinformował, że jego 

szkoła również przygotowała ofertę edukacyjną dla uczniów m.in. film, który będzie 

zaprezentowany w gimnazjach. Zorganizowano akcję plakatową w szkołach w Iławie, 

Kisielicach. Zorganizowane będą także dni otwarte szkoły m.in. dla uczniów z gimnazjum w 

Bielicach, nauczyciele odwiedzą gimnazja w Jamielniku, Marzęcicach.  

Radny Tomasz Szczepański złożył wniosek do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

dotyczący oczyszczenia poboczy na drogach powiatowych, przy okazji remontu cząstkowego. 
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Firma wykonująca to zadanie, naprawi drogi w widocznych miejscach, a pod piachem zostaną 

dziury. 

Starosta powiedział, że wiadomo jakie są teraz warunki atmosferyczne. Remont cząstkowy ma 

być zakończony do 15 maja. Służby ZDP, jak co roku, będą monitorowały wykonanie remontu 

i na pewno będą czuwać, aby szczególną uwagę zwrócono na pobocza.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych p. Ryszard Kłosowski powiedział, że firma która 

wygrała przetarg na remont cząstkowy już od dwóch tygodni czeka ze sprzętem na placu ZDP 

na odpowiednią pogodę. Obecnie pogoda jest sprzyjająca i od dziś rusza remont cząstkowy 

dróg. Docelowo w pracy będzie wykorzystanych 5 remonterów, więc przy tak dużym sprzęcie 

i sprzyjającej pogodzie remont zakończy się bardzo szybko, zapewne do końca kwietnia. Jeżeli 

chodzi o pobocza, na pewno na wszystkich drogach (łącznie 235 km x 2) nie będą 

oczyszczone. W większych miejscowościach m.in. w Nowym Mieście ul. Żwirki i Wigury, 

Kopernika, Mszanowska, pobocza już zostały oczyszczone. Chodzi szczególnie o te 

miejscowości gdzie są chodniki, krawężniki; gdzie sypano mieszankę piasku z solą i nie ma 

możliwości, aby samoistnie zeszła z nawierzchni. Ale oczyszczenie poboczy przed remontem 

cząstkowym na wszystkich drogach nie jest możliwe. Tam gdzie się da, będzie to zrobione. 

Radny Szczepański powiedział, że chodzi mu szczególnie o drogę Grodziczno – Mroczenko.  

Dyrektor odpowiedział, że wyśle na tę drogę koparkę. 

Starosta powiedział pół żartem, że szkoda iż z każdej gminy nie ma w Radzie radnego 

listonosza, którym stan każdej dróg jest bardzo dobrze znany. 

Radna Danuta Mazurkiewicz powiedziała, że wiadomym jest iż nastąpi zmiana lokalizacji 

karetki pogotowia w Biskupcu. Radna poprosiła o przekazanie więcej informacji na ten temat.  

Starosta oficjalnie podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji p. Krzysztofowi 

Konertowi, za którego pośrednictwem Komenda Województwa Policji wyraziła zgodę na 

użyczenie pomieszczeń posterunku policji dla potrzeb stacjonowania karetki pogotowia. 

Wymagają one jednak remontu. Przystosowanie pomieszczeń to kwota ok. 20 tys. zł. Dyrektor 

szpitala nie ma na ten cel wolnych środków budżecie (szpital trzeba w tym roku przygotować 

do obchodów 100 –lecia istnienia placówki). W tej sytuacji Starosta podjął rozmowy z 

lokalnymi przedsiębiorcami na temat ew. sponsoringu. Firma p. Morenca ma wykonać 

nieodpłatnie hydraulikę, roboty budowlane częściowo - firma p. Wiśniewskiego. Może uda się 

pozyskać jeszcze sponsorów na wykonawstwo, a zakupiony będzie tylko materiał. Dyrektor 

PUP ma rozważyć możliwość wykorzystania szkoleń dla bezrobotnych, jak tak to jest robione 

w przypadku remontu w budynku starostwa. Starosta dodał, że początkowo planował iż 
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karetka zmieni miejsce stacjonowania od 1 maja. Będzie to raczej niemożliwe, ale należy 

zrobić wszystko aby nastąpiło to od 1 lipca.  

Radna Mazurkiewicz zapytała czy możliwe jest, żeby karetka stacjonowała pod zadaszeniem. 

Starosta odpowiedział, że ze strony Komendy Wojewódzkiej nie ma przyzwolenia na garaż. 

Ale jest miejsce na postawienie garażu – blaszaka, który będzie demontowany w szpitalu. Na 

pewno na zimę karetka będzie pod dachem. 

Radny Marek Ząbkiewicz złożył prośbę do Dyrektora ZDP, aby drogi gdzie są chodniki 

oczyścić z piachu.   

Starosta powiedział, że należy uczulać mieszkańców, aby w takich miejscach, w obrębach 

swoich posesji sprzątali. Dodał, że wiele osób to robi. Należy przekazać do gazet lokalnych 

apel w tej sprawie. Kiedyś był nawet ustawowy obowiązek sprzątania jezdni do pół osi. 

Dyrektor powiedział, że taki obowiązek nadal istnieje – każdy właściciel posesji w ramach 

granic administracyjnych posesji, ma obowiązek sprzątać do połowy jezdni. Kiedyś tak 

czyniono. Teraz obowiązek ten nie jest realizowany. Sprzątają tylko nieliczni, którzy 

poczuwają się do obowiązku. Jeżeli ZDP miałby cały teren czyścić, to zajęłoby to czas do 

czerwca.  

Wicestarosta zwrócił uwagę dyrektora ZDP na drogę Krzemieniewo – Sugajenko, gdzie są 

wysokie pobocza. Z jezdni robi się rynna, w której zbiera się dużo wody. Wicestarosta 

powiedział również, że wobec tego iż radnym powiatowym z gminy Kurzętnik zarzucono małą 

aktywność, on wnioskuje o to aby niewykorzystane środki z funduszy unijnych na drogi, 

przeznaczyć na wydłużenie modernizacji drogi Nowe Miasto – Kurzętnik – Kaługa na odcinku 

od szkoły w Lipowcu w kierunku Kaługi, tyle na ile starczy pieniędzy. 

Radny Wacław Jabłoński powiedział, że przepisy dotyczące sprzątania dróg są przestarzałe. 

Radny stwierdził, że nie wie czy można zalecać mieszkańcom, żeby sprzątali jezdnię, przy 

dzisiejszym natężeniu ruchu na drogach. Kto poniesie odpowiedzialność za ew. wypadki? 

Zdaniem radnego nie powinno się takich apeli kierować do społeczeństwa. Radny powiedział, 

że wydaje mu się iż radnemu Ząbkiewiczowi chodzi głównie o jezdnie, a nie chodniki, bo te 

mieszkańcy raczej sprzątają. I chodzi o wszystkie miejscowości, a nie tylko duże o których 

mówił Dyrektor ZDP. Firma reperuję drogę tylko na środku, a pobocza zostawia.  

Starosta powiedział, że zacytował przepis, ale nie wiedział czy on jeszcze obowiązuje. 

Dyrektor ZDP potwierdził, że tak. Na pewno przepis nie jest życiowy. Nie chodziło o to, aby 

wymagać od mieszkańców, że mają czyścić drogi, a o to, aby mieszkańcy sprzątali teren 

pomiędzy chodnikiem a płotem posesji. Zdaniem Starosty taki apel jest wskazany, ale na 
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zasadzie prośby do mieszkańców, a nie zalecenia. Dodał, że we wszystkich miejscowościach 

gdzie są chodniki, służby ZDP usuną piach spod krawężników. 

Radny Jabłoński powiedział, że często na wsi przy okazji prac polowych, na jezdni zostają całe 

zwały ziemi. W tym przypadku należałoby dać zalecenie, żeby w takich sytuacjach rolnicy po 

sobie sprzątali. Tam gdzie nie jest uprzątnięta jezdnia, po opadach deszczu jest bardzo ślisko i 

niebezpiecznie.    

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze wnioski lub zapytania. 

Nie zgłoszono wniosków, interpelacji i zapytań. 

Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2008r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za uchwałą nr XX/152/08 (załącznik nr 9) głosowało 

14 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Programu wyrównywania różnic 

między regionami w 2008r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/153/08 (załącznik nr 10) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań podjętych przez kierownictwo 

Zakładu Przemysłu Ziemniaczanego „Iława” S.A. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/154/08 (załącznik nr 11) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 11 – punkt zdjęty z porządku obrad 
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Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do inwestycji „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1299N gr.woj. (Brodnica – Krotoszyny – Radomno – do drogi Nr 1333N 

na odcinkach przez wsie Łąkorek, Bielice, Krotoszyny)” 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/155/08 (załącznik nr 12) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 

pierwszej kategorii zaszeregowania, określonego w tabeli miesięcznych stawek 

wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników zatrudnionych w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Nowym Mieście Lubawskim i uzgodnienia wartości jednego punktu 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/156/08 (załącznik nr 13) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 14 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie.  

Po przerwie obecnych było 14 radnych (w trakcie trwania drugiej części obrad przybył 

Starosta). 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie założenia Uzupełniającego Liceum 

Ogólnokształcącego w Czachówkach 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę nr XX/157/08 (załącznik nr 14) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Uzupełniającemu Liceum 

Ogólnokształcącemu w Czachówkach 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę nr XX/158/08 (załącznik nr 15) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych oraz w placówkach opiekuńczo-

wychowawczych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski na 2008 rok 

Na salę obrad wszedł Starosta. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/159/08 (załącznik nr 16) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 18  

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia 

dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze za rok 2008 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Zdrowia i Polityki Społecznej Starostwa Powiatowego p. Ewa 

Kalisz – Górzkowska poinformowała, że we wniosku o przyznanie nagrody Starosty, który 

stanowi załącznik do regulaminu, po słowach „osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze” 

dodano słowo „organizacyjne”. Zmiany dokonano na wniosek Zarządu. Radca prawny ma 

wątpliwości do tej zmiany. 

Radca prawny p. Izabela Jacyno powiedziała, że dodane określenie „organizacyjne” jej 

zdaniem jest to niepotrzebne, wręcz wprowadza zamęt językowy. Ustawa i rozporządzenie na 

podstawie których podejmowana jest uchwała, nie używają takiego określenia. Stąd mogą 

pojawić się wątpliwości interpretacyjne, co ma składać się na osiągnięcia organizacyjne. W 

treści regulaminu użyto określenia „osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze”, a jednocześnie 

w par. 4 ust. 4 szczegółowo określono kryteria na podstawie których, przyznawane będą 

nagrody. W par. 4 ust. 4 pkt. 3 i 4 wymieniono takie osiągnięcia organizacyjne jak: troska o 

mienie szkoły, polepszanie bazy dydaktycznej, angażowanie się w remonty, inwestycje itd. P. 

Jacyno zaproponowała, aby zrezygnować z dopisku „organizacyjne”, tym bardziej że nie ma 

go we wniosku o przyznanie nagrody Dyrektora szkoły, a przecież nauczyciele też mogą mieć 

osiągnięcia w kwestii organizacyjnej. 

Radny Jan Czapliński powiedział, że to on złożył wniosek na Zarządzie o wprowadzenie 

takiego określenia. Chodziło o to, jak odnieść sformułowanie osiągnięcia dydaktyczno – 
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wychowawcze do kwestii np. gospodarki mieniem? Osiągnięcia dydaktyczno - wychowawcze 

dotyczą statutowego zadania szkoły, jakim jest praca z uczniami. 

Radca prawny powiedziała, że umownie nagrodę nazwano „nagrodą za osiągnięcia 

dydaktyczno – wychowawcze”, natomiast kryteria odnoszą się do tego, za co nagroda jest 

przyznawana. Jeżeli radni mają wątpliwości do samego określenia nagrody, można dodać 

określenie „za działania pozastatutowe”, bo takim określeniem posługuje się ustawa. Nie 

należy wprowadzać nowego określenia, którego nie ma ani w ustawie ani w rozporządzeniu. 

Starosta poprosił, aby przychylić się do interpretacji p. radcy, żeby Wojewoda nie uchylił 

uchwały. 

Pani radca dodała, że w poprzednich latach dotychczasowy zapis nie był kwestionowany przez 

prawników Wojewody. 

Radny Czapliński zapytał czym ma kierować się Starosta przyznając nagrodę? – osiągnięcia 

dydaktyczno – wychowawcze w różnych szkołach będą różne. 

Pani radca powiedziała, że organ decyzyjny ma tu pewien „luz decyzyjny”. Nie można 

stworzyć regulaminu, który dla różnych szkół będzie określał inne kryteria. Kryteria muszą 

być uśrednione, w par. 4 są wyczerpująco wymienione.  

Radny Czapliński powiedział, że w tej sytuacji należy wprowadzić zapisek o zadaniach 

pozastatutowych.  

Pani radca powiedziała, że jeżeli będzie dopisek o osiągnięciach pozastatutowych w przypadku 

nagrody dla dyrektora szkoły, to identyczne zapisy muszą być w regulaminie i wszędzie tam 

gdzie jest o tym mowa. 

Radny Figurski poprosił, aby pani radca przedstawiła treść zapisów ustawy, które mówią o 

nagrodzie.  

Pani radca poprosiła p. Kalisz o odczytanie fragmentu ustawy – Karta Nauczyciela. 

P. Kalisz odczytała art. 49 ust. 2: „Organy prowadzące szkoły ustalają kryteria i tryb 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków, o których mowa w ust. 1 pkt 1, 

uwzględniając w szczególności osiągnięcia w zakresie pracy dydaktyczno-wychowawczej, 

pracy opiekuńczo-wychowawczej oraz realizacji innych zadań statutowych szkoły( …)”. 

Radna Katarzyna Trzaskalska powiedziała, że kryteria są jasne i przejrzyste. Należałoby w 

regulaminie użyć takiego sformułowania jak w ustawie. 

Pani radca  powiedziała, że takiej zmiany można dokonać. 

Starosta poprosił, aby pani radca przedstawiła jak dokładnie ma wyglądać zapis w regulaminie. 
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Pani radca poinformowała, że zmiana będzie również dokonana w obu załącznikach. 

Zaproponowała następujący zapis: „…za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńczo-

wychowawcze lub realizację innych zadań statutowych szkoły”. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/160/08 (załącznik nr 17) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 19 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rodzaju świadczenia przyznawanego w 

ramach pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobu przyznawania tej pomocy 

nauczycielom oświatowych jednostek organizacyjnych Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/161/08 (załącznik nr 18) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 20  

 Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim 

Z sali obrad wyszła radna Mazurkiewicz. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę nr XX/162/08 (załącznik nr 19) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 21 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na pokrycie kosztów przeprowadzonego remontu sali narad 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę nr XX/163/08 (załącznik nr 20) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 22 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na pokrycie kosztów 

związanych z organizacją dożynek powiatowych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę nr XX/164/08 (załącznik nr 21) podjęto 

jednogłośnie. 

Na salę obrad weszła radna Mazurkiewicz. 

Ad. 23 

 Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego 

Przewodniczący odczytał pismo p. Marka Tuchalskiego, w którym radny wyraża wolę pracy w 

dwóch komisjach: Budżetowej i Bezpieczeństwa Publicznego. Pismo stanowi załącznik nr 22. 

Zgodnie z pismem przygotowano dwa projekty uchwał. 

Radny Szczepański zapytał czy jego wniosek ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 27.03 

został wzięty pod uwagę. 

Sekretarz Powiatu p. Roman Sosnowski wyjaśnił, że w tym przypadku chodzi o uzupełnienie 

składu komisji i taki zapis jest prawidłowy. Inny zapis - „w sprawie zmiany składu komisji” 

mógłby budzić obawy, że Rada chce zmienić dotychczasowy skład komisji.  

Radny Figurski powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu radny Lech Czajkowski poruszył 

sprawę składów komisji, że mają one nieproporcjonalne składy: Komisja Budżetowa jest 

bardzo liczna, Oświaty – nieco mniej, natomiast pozostałe dwie Komisje Rolnictwa i 

Bezpieczeństwa – liczą po dwie osoby. Rzeczywiście, taki skład liczbowy komisji jest 

nietypowy, ale wynika z pierwszej Sesji RP, kiedy to zgłaszano kandydatów do prac w 

komisjach; wówczas nikt nikomu nie stawiał przeszkód w tym zakresie, kto chciał pracować w 

danej komisji – zostawał w komisji. Radny Figurski powiedział, że jeżeli dobrze zrozumiał - 

radny Czajkowski na wspólnych komisjach był przeciw. Radny Figurski zwrócił uwagę, że 

projekty uchwał były jednogłośnie przyjęte przez Zarząd Powiatu i skierowane pod obrady 

Rady. Radny wyraził nadzieję, że uchwały zostaną podjęte przez Radę. Powrót do „starych” 

składów komisji byłby wskazany, zwłaszcza że niektórzy radni zgłaszali chęć przejścia do 

innych komisji (p. Buzanowski i p. Godziński). Należałoby komisje podzielić bardziej 

proporcjonalnie. Radny zaproponował, żeby podjąć dziś uchwałę zgodnie z wolą radnego 

Tuchalskiego i wrócić do sprawy w najbliższym czasie. 

Radny Czajkowski powiedział, że jego celem było wywołanie tematu składu liczbowego 

komisji i ten został osiągnięty, natomiast dziś każdy radny wyrazi swoją wolę w głosowaniu. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/165/08 (załącznik nr 23) podjęto 

jednogłośnie. 
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Ad. 24 

 Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Budżetowej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr XX/166/08 (załącznik nr 24) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 25 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 26 

 Sprawy różne. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

Radny Ząbkiewicz zapytał, na jaki okres czasu zawarto porozumienie w sprawie korzystania z 

sali konferencyjnej Urzędu Miasta. 

Starosta poinformował, że podpisał porozumienie z p. Burmistrz na okres trzech lat. Zasady 

zostały takie same – Starostwo udostępnia sanitariaty, Urząd Miasta  - salę konferencyjną i 

pomieszczenia w których mieści się Wydział Budownictwa; udostępnianie odbywa się 

bezkosztowo. Dodał, że na pewno do końca kadencji nie ma będzie nieporozumień na temat 

korzystania z sal. 

Radny Czajkowski zapytał czy wyraźnie ustalono, że strona która wcześniej zarezerwuje salę, 

będzie miała pierwszeństwo do korzystania z sali. 

Starosta odpowiedział, że ma takie ustalenie z p. Burmistrz. Jeżeli któraś ze stron spóźni się z 

rezerwacją sali, będzie „płacić za gapowe”. Wówczas Burmistrz czy Starosta będą za to 

rozliczać swojego naczelnika. 

Radna Mazurkiewicz poruszyła sprawę przystani kajakowej w Nowym Mieście Lub. W tej 

sprawie kilkakrotnie zgłaszał się jeden z mieszkańców Nowego Miasta. Prosi on, aby w 

ramach promocji powiatu oznakowano przystań. Radna stwierdziła, że wniosek ten jest 

słuszny, jest to nie tylko sprawa miasta, ale i powiatu. Prośba dotyczyła też umieszczenia na 

tablicy ogłoszeń, która istnieje na przystani, szlaków kajakowych. Obecnie tablica jest pusta. 

Radna dodała, że od wielu lat słyszy się o potrzebie zrobienia przystani kajakowej z 

prawdziwego zdarzenia. 

Starosta odpowiedział, że Zarząd zajął się tą sprawą. Spośród pracowników starostwa 

powołano zespół roboczy. Zdecydowano o potrzebie zorganizowania szerokiej debaty na ten 

temat pod koniec kwietnia. Zaproszeni będą: Burmistrz Miasta, Wójtowie Gmin, Członkowie 

Zarządu, zainteresowani radni, właściciele wód, przedstawiciele parków krajobrazowych, 
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osoby z branży turystycznej. Zarząd Powiatu będzie otwarty na propozycję częściowej 

partycypacji w kosztach urządzania przystani. Ale miasto i gminy też muszą do tego 

przystąpić. Na spotkaniu władze powiatu zaproponują miastu i gminom konkretne wspólne 

przedsięwzięcia.  

Radny Czapliński poinformował, że spotkał się z członkami Stowarzyszenia Miłośników 

Ziemi Nowomiejskiej. Wśród nich są wodniacy, kajakarze, którzy na spotkaniu przedstawili 

listę propozycji. Dotyczą one głównie dostępności do wód - rzeki Wel, jeziora Skarlińskiego. 

Nie wszystko jest jednak w gestii samorządów. Dlatego debata musi odbyć się z udziałem 

właścicieli prywatnych gruntów wzdłuż wód. Należy przedstawić im propozycje możliwości 

uzyskania pomocy finansowej z UE. Radny poprosił, aby pracownik zajmujący się funduszami 

pomocowymi wypracował kierunek pomocy i przedstawił propozycje. Inaczej nie dojdzie do 

konsensusu. Właściciele gruntów nie chcą udostępniać dojścia do wód, ponieważ potem muszą 

sprzątać teren, płacić podatki. Tę kwestię należałoby rozwiązać na spotkaniu. 

Starosta powiedział, że wcześniej, na początku lutego, odbyło się już spotkanie na ten temat. 

Wynikiem spotkania jest m.in. przygotowanie tablic informacji turystycznej. W spotkaniu 

uczestniczyli przedstawiciele stowarzyszeń, kajakarze. Głównym celem spotkania było 

zapoznanie z możliwościami uzyskania pomocy finansowej z UE, bo w RPO na turystykę są 

duże pieniądze. Na debacie kwietniowej można ponownie przedstawić informacje na ten temat. 

Radny Czapliński powiedział, że chodzi o konkretną, merytoryczną pomoc. 

Starosta powiedział, że na spotkanie można zaprosić przedstawicieli Urzędu 

Marszałkowskiego. Do dyspozycji jest p. Artur Bednarczyk, pracownik starostwa. W Nowym 

Mieście działa biuro Warmińsko – Mazurskiej Agencji Rozwoju Regionalnego. Pracownik 

biura też będzie zaproszony na spotkanie.  

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że wg. jej wiedzy, wnioski na turystykę można składać do 7 

maja, a spotkanie przewidziano na koniec kwietnia. Czy nie jest to zbyt późny termin? 

Starosta odparł, że nie jest to jedyny termin, bo prawdopodobnie jeszcze w lipcu i wrześniu 

będzie można składać wnioski. Dodał, że jeszcze dziś poleci p. Bednarczykowi, aby do serwisu 

prasowego przekazał informację o możliwości składania wniosków do 7 maja, chociaż na 

pewno stowarzyszenia doskonale o tym wiedzą i już się przygotowują do składania wniosków. 

Nie da się przyspieszyć terminu spotkania, jeżeli chce się zaprosić na nie właścicieli wód i 

gruntów i jeżeli ma ono przynieść określony cel. Z właścicielami gruntów może być problem, 

ponieważ nie zapewnią oni charytatywnie nieograniczonego dostępu do wód. Należy jednak tę 

sprawę raz uporządkować, określić kierunki działania, tym bardziej że jest możliwość 

pozyskania środków unijnych. 
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Radny Tuchalski zapytał, jaka jest obecnie sytuacja prawna KS „Drwęca”. 

Starosta odpowiedział, że kuratorem jest p. Daniel Cieplak. To, co należy do jego obowiązków 

– wykonuje. Klub nie przystąpiono do rozgrywek wiosennych. Szkoda, bo rundę jesienną 

będzie musiał rozpoczynać od klasy B. Zadecydowały o tym na pewno względy finansowe. 

Starosta dodał, że mimo iż ma nadzór merytoryczny nad stowarzyszeniami, nie ma uprawnień 

aby kontrolować działania kuratora. Może jedynie prosić go o informacje na temat aktualnej 

sytuacji klubu. 

Radny Tuchalski zapytał czy Starosta nie uważa, że sponsor strategiczny, który wszedł za p. 

Dąbrowskiego, otrzymał to, co chciał i wycofał się z finansowania klubu? Radny dodał, że KS 

„Drwęca” pełnił ogromną rolę w promowaniu Nowego Miasta. 

Starosta odparł, że nie podziela tej opinii. Powiedział, że jego zdaniem, nie należy łączyć tak 

mocno przedsiębiorczości, tworzenia miejsc pracy ze sportem. Trzeba cieszyć się z tego, że 

firma „Szynaka Meble” zaistniała w Nowym Mieście. Upadłe zakłady „MM International” 

przejęto „w biegu”, zwolnień grupowych nie było. Niebawem nastąpi otwarcie nowej hali 

produkcyjnej, która da nowe miejsca pracy. Starosta powiedział, że ok. dwa tygodnie temu 

rozmawiał z p. Szynaką. P. Szynaka nie podchodzi do sprawy tak: „osiągnąłem co trzeba i 

teraz KS Drwęca mnie nie interesuje”. P. Szynaka powiedział w rozmowie: „Tam nie ma z kim 

rozmawiać. Z kim ja mam współpracować?”. Nie ma Zarządu, kurator jest tylko do 

uporządkowania spraw przeszłych. To, co stało się z KS Drwęca, to dla środowiska 

piłkarskiego ogromna strata. Starosta powiedział, że nie chciałby wracać do tego, co działo się 

wcześniej w klubie, dlaczego powstały zadłużenia, bo nie jest to jego rolą.  

Radny Jabłoński powiedział, że sala na której odbywają się sesje jest teraz piękna, po 

remoncie. Czy nie należałoby pomyśleć o zmianie lub wyremontowaniu nagłośnienia, z 

którym są problemy? 

Starosta powiedział, że dziś pierwszy raz dowiaduje się, że są problemy z nagłośnieniem. 

Powiedział, że porozmawia z informatykiem, który to oceni i w poniedziałek zajmie się tą 

sprawą. 

Radny Czapliński powiedział, że p. Wiceprzewodnicząca p. Danuta Mazurkiewicz podjęła się 

organizacji schroniska dla zwierząt. Radny zaproponował, aby rozszerzyć jego działalność o 

przytulisko dla zwierząt dzikich, leśnych. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że wspólnie z mężem podjęła inicjatywę utworzenia 

schroniska dla bezdomnych zwierząt. Zwróciła się z pismem do wszystkich gmin powiatu. Do 

dzisiaj nie ma żadnej odpowiedzi. Warunkiem, aby powstało schronisko jest deklaracja gmin, 

że będą ponosić pewne stałe koszty, ponieważ jest to zadanie własne gmin. Możliwość 
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rozszerzenia działalności oczywiście istnieje, ale jeżeli gminy nie przystąpią, sprawa staje się 

nierealna. Będzie to też jasny sygnał, że gminy tego zadania nie chcą wykonywać. 

Radny Szczepański zapytał czy panu Staroście tak bardzo podoba mu się jego zawód, że po raz 

trzeci publicznie o tym mówi? Radny powiedział, że może wszyscy w Radzie zaczną zwracać 

się do siebie funkcjami, zawodami, pseudonimami? 

Starosta powiedział, że jeżeli uraził radnego, to przeprasza. Nie miał zamiaru urazić radnego. 

Każdy zawód uważa za szlachetny i cenny.  

Radny Czajkowski pół żartem powiedział, że nie chciałby, aby radni wzajemnie się tytułowali, 

bo do niego trzeba byłoby mówić „technik rolnik”, a do radnego Szczepańskiego „magister”. 

Starosta jeszcze raz przeprosił radnego Szczepańskiego. 

Przewodniczący poinformował, że do Biura Rady wpłynęło pismo wskazujące kandydata do 

wstąpienia w mandat – p. Annę Stoklasa.      

Radny Ząbkiewicz zapytał, od kogo wpłynęło pismo. 

Przewodniczący odpowiedział, że od Komisarza Wyborczego. Należy poczekać, aż się 

uprawomocni wygaśnięcie mandatu radnego Ziejewskiego – termin minie 6 kwietnia (30 dni 

od dnia doręczenia uchwały do Urzędu Wojewódzkiego). I jeżeli nie będzie odwołania, na 

następnej sesji podjęta będzie uchwała o wstąpieniu w mandat.  

Przewodniczący poinformował również, że kolejna sesja odbędzie się 22 kwietnia o godz. 12, 

wspólne komisje – 21 kwietnia o godz. 13.  

Ad. 27 

 

Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XX Sesji Rady 

Powiatu. 
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